
     
    
 

Verslag van de ALV 
van de afdeling Súdwest-Fryslân van de ChristenUnie 

op 23.01.2023 in Uitwellingerga 
 
 

Datum:   23 januari 2023 om 19.45 uur, inloop vanaf 19.30.   
Plaats:    bij Efko Beton, Uitwellingerga 

Aanwezig: 30 personen 
Martijn Rienstra (notulist), Marjan Gooijer, Ali Ahmadi, Alex van der Pas, Philip Nota, 
Klaas Oosterhout, Jan Bargboer, Bob van der Marel, Pier Sijbranda, Jur Majoor, 
Margo de Vries, Paulus Elgersma, Joke Verboom, Netty de Jong, Douwe Pals, Peter 
Walinga, Geartsje Horjus-Vos, Johannes van der Wal, Dieuwke Jonker, Trienke Pool-
Gorter, Rein de Jong, Theo van der Logt, Henk Visser, Klaas Hofman, Sikke Horjus, 
Susanne van Koldam, Bertus van der Werff, Gerben Huisman, Ruud Riemersma, 
Matthijs de Vries. 

Afwezig met kennisgeving: 
24 afmeldingen die bij de secretaris bekend zijn. 

1. Opening door Bertus van der Werf (voorzitter) 
Bertus opent de vergadering met Openbaring 21: 1 – 6a, over de nieuwe hemel 
en de nieuwe aarde. Hij bedankt voor de aanwezigheid van een flinke groep 
betrokken leden. Als voorzitter heeft Bertus ook een droom, namelijk zoveel 
mogelijk zien van de nieuwe hemel en de nieuwe aarde in het hier en nu in hoe 
mensen met elkaar omgaan en zorgen voor onze leefomgeving. 
 

2. Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3. Vaststelling notulen ALV 10 mei 2022 
Tekstueel: het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
N.a.v.: de vergaderingen op locatie bij betrokken bedrijven wordt gewaardeerd. 
 

4. Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken voor deze vergadering. 
 

5. Overzicht financiën door penningmeester 
Met elkaar bespreken we het financieel overzicht welke tijdens de vergadering 
wordt uitgereikt. Sikke Horjus presenteert als penningmeester de cijfers. 
Bijzonder is dat het Prins-Pasma fonds zichzelf heeft opgeheven. Bij de opheffing 
is besloten om een deel van het eigen vermogen aan de beide christelijke 
politieke partijen in Súdwest-Fryslân te schenken. Voor de CU is dit € 4.800,73. 

https://sudwestfryslan.christenunie.nl/l/mailing2/link/7ba4ec5a-b8bb-4ce2-908d-d2c459b21955/139379


     
    
 

Mede hierdoor staan we er als kiesvereniging financieel gezond voor. 
Douwe Pals heeft de kas én de boeken gecontroleerd (Johan Hagen heeft zich 
afgemeld i.v.m. ziekte). Deze zijn keurig verantwoord. Daarmee kan het bestuur 
decharge worden verleend. 

De kascommissie zal volgend jaar gevormd worden door Johan Hagen en Jan 
Bargboer. 

6. Afscheid van penningmeester, Sikke Horjus, en algemeen bestuurslid, 
Marjan Gooijer-de Jong 
De voorzitter van het provinciaal bestuur, Margo de Vries – Boersma bedankt de 
beide bestuursleden hartelijk en reikt een sculptuur uit. Sikke en Marjan hebben 
zich vooral gericht op de bestuurlijke taken binnen de vereniging. Marjan (vanaf 
begin 2000) heeft zich vooral ingezet voor de praktische kant. Sikke heeft zich 
ingezet als penningmeester en kenmerkt zich als een solide bestuurder. 
 

7. Welkom van nieuwe bestuursleden  
De volgende bestuursleden stellen zich kort voor: 

• Alex van der Pas (algemeen bestuurslid); 
• Douwe Pals (penningmeester); 
• Martijn Rienstra (algemeen bestuurslid). 

Er zijn geen tegenkandidaten voorgesteld aan het bestuur en de 
ledenvergadering. De leden stemmen met applaus in met de benoeming van de 3 
nieuwe bestuursleden. 
 
Peter Walinga vraagt of de algemene bestuursleden een specifiekere taak kunnen 
krijgen. Bertus noemt dat dit verder uitgewerkt wordt in de komende 
bestuursvergaderingen. 
 
Aandacht wordt gevraagd voor een groei van het aantal leden. Vraag ook eens bij 
actieve verenigingen hoe zij de groei hebben gerealiseerd, zodat we met elkaar 
meer impact kunnen maken. Susanne van Koldam licht toe dat we de komende 
tijd inzetten op ledenwerving. Een goede strategie is hierbij belangrijk en heeft de 
aandacht van het bestuur. De leden worden ook opgeroepen om zelf mensen in 
hun omgeving te motiveren om lid te worden. Hiervoor wil het bestuur een 
beloningssysteem introduceren. 

8. Bijpraten over fractie- en raadswerk door fractievoorzitster Geartsje 
Horjus–Vos. 
Afgelopen jaar (31 mei ‘22) beëdigd. Helaas van 2 naar 1 zetel in de 
gemeenteraad van Súdwest-Fryslân voor deze raadsperiode.  

  



     
    
 

Twee steunfractieleden Matthijs de Vries (commissie Doarp, Stéd en Omkriten) en 
Johannes (Boarger en Mienskip) helpen én bemensen ook, samen met Geartsje 
(Bestjoer en finansjes), de commissies als voorbereiding op de 
gemeenteraadsvergadering. Aandacht is er speciaal voor het platteland, 
armoedebeleid én hulp voor kinderen en tijdens de energiecrisis. Elke 
maandagavond voor de gemeenteraadsvergadering komen we bij elkaar en zijn 
de leden van harte welkom om hun bijdrage te leveren. De bespreekpunten staan 
voor deze bespreking ook op de site van Gemeente Súdwest-Fryslân 
(https://sudwestfryslan.raadsinformatie.nl/dashboard). 
 
Geartsje noemt als bespreekpunten in de raad van de afgelopen periode: 

• de gymzaal bij de Simon Havingaschool in Sneek; 
• de spoorwegovergangen in de gemeente; 
• het opknappen van het stationsgebied in Sneek; 
• de verplaatsing van het spoorwegmuseum; 
• de ervaren verkeersoverlast in Offingawier; 
• het armoedebeleid; 
• de programmabegroting van de gemeente met ambitieuze plannen; 
• Empatec voor de sociale werkvoorziening (gemeenschappelijke regeling); 
• Bibliotheekbeleid en vooral het betrekken van jongeren; 
• Knelpunten elektriciteitsnetwerk Sneek; 
• Aquaduct A7, zo snel mogelijk open én achterstallig onderhoud; 
• Huisartsenpraktijk in Scharnegoutum; 
• De huisvesting van de buitendienst van de gemeente Súdwest-Fryslân; 
• Sporthart Bolsward; 
• Woodbrookers een halt toeroepen; 
• De bijdrage van 100k voor de Passion in Fryslân. 

Nog vragen aan Gearstje vanuit de vergadering: 

• Avondrust – wachten op uitspraak over functie en plannen. Voor de lokale 
gemeenschap is dit een belangrijk onderwerp. Het betrokken lid wordt 
uitgenodigd voor de eerstvolgende fractievergadering. 

9. Martijn Rienstra over werk voor Provincie en Provinciale Staten / 
Waterschap verkiezingen 
Martijn Rienstra geeft een toelichting op de verantwoordelijkheden van de 
provincie Fryslân en het Wetterskip Fryslân en waarom het belangrijk is te 
stemmen op 15 maart ’23. De provinciale Staten kiezen ook de 1ste kamer. De 
landelijke aftrap van de campagne vindt plaats op 11 februari ’23 in Den Haag. 
Verschillende activiteiten zullen plaatsvinden met een accent op de laatste paar 
weken van de campagne en vindt grotendeels digitaal plaats. 
 

https://sudwestfryslan.christenunie.nl/l/mailing2/link/7ba4ec5a-b8bb-4ce2-908d-d2c459b21955/139380


     
    
 

10. Gerben Huisman over zijn reizen naar Irpin en het opbouwwerk in 
Oekraïne. 
Gerben Huisman deelt zijn hart over de hulp aan Irpin in Oekraïne. Van een stad 
van 60.000 mensen, waren 4.000 mensen over, voornamelijk ouderen en 
militairen, geen vrouwen of geen gezinnen. Praktisch alles was kapotgeschoten. 
Een scenario van vluchten, dood en hopeloosheid. Dat mag ons hart raken en ons 
oproepen om te doen wat we kunnen doen. Nu is Hope 4 Ukraine (website: 
https://www.hope4ukraine.nl/) opgericht om hoop te brengen waar het zo nodig 
is. Hulp wordt geboden via de plaatselijke kerk. Wij kunnen ook helpen en 
worden daarvoor van harte uitgenodigd! 
 

11. Ruud Riemersma, directeur van Efko Beton, over beton als duurzaam 
bouwmateriaal 
Ruud Riemersma geeft een toelichting op de geschiedenis en de activiteiten van 
Efko Beton. Het familiebedrijf met 15 werknemers is sterk in maatwerk en 
speciale vragen vanuit de grond, weg- en waterbouw. Innoverend beton wat 
zichzelf ontlucht. Efko Beton was één van de 1ste bedrijven met deze innovatie. 
Hier zijn ze nog steeds mee bezig vanuit de duurzaamheids-doelstellingen van de 
klanten en opdrachtgevers. Het bedrijf zelf is zelfvoorzienend qua energie en 
afvalstromen worden gezamenlijk met andere bedrijven verwerkt, zodat een 
circulair bedrijfsproces ontstaat. De uitdaging ligt in circulair beton. Technisch 
personeel wordt gevraagd! 
 

12. Rondvraag 
Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt door de aanwezigen. 
 

13. Sluiting 
De mensen die hebben bijgedragen aan deze vergadering worden hartelijk 
bedankt d.m.v. een bosje bloemen. 
 

14. Nieuwjaarsborrel 
We sluiten af met ontmoeting, een borrel en wat lekkers. 
 
 

(Met dank aan Martijn Rienstra voor het notuleren) 

 

https://sudwestfryslan.christenunie.nl/l/mailing2/link/7ba4ec5a-b8bb-4ce2-908d-d2c459b21955/139381

